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Stimată doamnă președinte,

Conform Regulamentului de organizare și funcționare al Consiliului Național al 
Audiovizualului, în Capitolul III Ședințele Consiliului Art. 27, alin. (1) Consiliul se întrunește în 
ședințe publice de două ori pe săptămână sau de câte ori este necesar. În decursul anului 2018, s-au 
ținut până în acest moment 36 de ședințe. Dacă numărăm zilele de marți și joi din decursul anului 
până în acest moment, s-ar fi putut organiza 71 de ședințe, deci membrii CNA au organizat numai 
jumătate din ședințele obligatorii.

O consecință directă a numărului mic de ședințe este faptul că reclamațiile se discută cu marc 
întârziere, iar abaterile de la TV sunt sancționate cu mare întârziere. De exemplu în 11 septembrie se 
vor discuta emisiuni care au avut Ioc în februarie 2018. Ca urmare a acestui fapt se ajunge în situația 
ca un număr mare de reclamați! să fie prescrise.

Articolul 11 din Legea audiovizualului prevede modalitatea prin care sunt aleși membrii 
Consiliului, însă din data de 28 februarie 2018, acesta funcționează din 10 membri.

Având în vedere cele prezentate mai sus, vă rog să mă informați cu privire la următoarele:
- De ce nu s-au organizat cele minim două ședințe menționate în R.O.I. în decursul anului 

2018?
- Care sunt măsurile luate de instituție pentru a preîntâmpina pe viitor aceste probleme a 

ședințelor?
- Care este numărul de reclamații prescrise în perioada 2016-2018, pe fiecare departament în 

parte, pe fiecare an?
- De ce nu se introduce în Raportul anual de activitate numărul de reclamații prescrise?



- De ce Consiliul funcționează în doar 10 membri și ce demersuri au fost făcute pentru 
desemnarea celui de-al 11-lea membru? Dacă procedura a fost începută, în ce stadiu se află 
aceasta?

Solicit răspuns scris.
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Senator, Silvia Monica Dinică


